
Ekstraordinært bestyrelsesmøde den 17.1.24 

Deltagere: Finn, Gerda, Mie, Jeanet, Lone, Tove og Kim 

Dagsorden: 

Som besluttet på bestyrelsesmødet den 9. januar, holder vi et ekstraordinært møde for at 
behandle punkt 2 i dagsordenen, samt hvilke opgaver vi ser der med fordel kan og bør løses af 
sekretariatet når bemanding er på plads. 
 

1. Behov for løsning af konkrete opgaver på kontoret de næste 2-3 måneder. 
2. Oversigt over hvilke opgaver der kan og bør løses af sekretariatet på sigt. Susanne 

samler det vi allerede har og kommer med oplæg. 

 

Som indledning på mødet meddelte Mie og Gerda at de ikke genopstiller på 
generalforsamlingen. Tidligere har Marianne tilkendegivet at hun heller ikke stiller op. 

 

Ad 1: Opgaver de kommende måneder 

Regnskab frem mod generalforsamlingen – det sørger Susanne Barslund og Finn for. 

Implementeringen af det nye økonomisystem ligger hos Susanne på kontoret 

Vi skal have underskrevet referater som derefter skal sættes i mappen og lægges på 
hjemmesiden. 

Praktik til generalforsamlingen 5. marts. 

- Finn og Gerda laver beretning 
- Per laver aftale med Bjarke Skaaning fra Landsforeningen om at komme med et indlæg. 
- Bordopstilling fra kl. 15 (Kim, Tove, Finn, Susanne) 
- Per er ordstyrer 
- Indkaldelse til generalforsamlingen. Lone laver dette. Indkaldelse til medlemmer 14. 

dage før via mail. Indrykning i ugeavisen (Jeanet har kontakten) 
- Mad og forplejning – Gerda 

Lone opfordrer til at den fortsættende bestyrelse sætter sig samme og drøfte hvor vi har brug 
for kompetencer.  

Kommunikation: Her er Jeanet, Gerda, Kurt, Damian på. Til mødet på Banegården mandag kan 
Lone deltage. 



Rekruttering til butikkerne: Styregruppen har fokus på det og lige nu er det et stort behov i 
Bellinge. Besøgstjenesten har også et stort behov. Behovene for de øvrige aktiviteter er ikke 
lige så presserende og skubbes derfor lidt. 

Jubilæum: Kan kombineres med åbning af Netværkshuset og behandles af styregruppen. 

Aktivitetsledermøde i maj – kan vente lidt endnu. Det kan eventuelt lægges sammen med 
åbning af netværkshuset. 

Ad 2 

Gennemgang af Susannes oplæg. Susanne samler op på kommentarer og input til det 
udsendte skema. 

 

 

 

 

 

 

 

 


